
Bordtennis – afdelingen 

Der var forholdsvis mange bordtennisspillere indtil sommerferien. Vi havde en langsom opstart i august, og det blev 

besluttet at flytte træningen fra tirsdag til mandag i slutningen af september. Desværre blev jeg sygemeldt i 2 

måneder – hvilket sammenholdt med flytning af træningstiden – påvirkede tilslutningen. Det skyldes også, at mange 

spiller fodbold om mandagen. Derfor har vi nu ændret træningstiden tilbage til tirsdag fra 18 - 20, hvilket helt sikkert 

vil føre til, at flere vil begynde at træne bordtennis igen. Det er blot ikke blevet bekendtgjort godt nok – endnu. Men 

det kommer – og så skulle vi gerne op på 10-15 spillere.  Det er i hvert fald målet – indtil videre. Vi har nu 6 gode 

borde og en bordtennis robot. De 2 bedste borde og robotten kan vi takke Spar Nord fonden for – da de har bidraget 

med 16.000 kr. Jeg håber, at der kan komme noget reklame på siderne af dem, så Spar Nord kan få lidt reklame og 

god omtale og goodwill i lokalområdet.    
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